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Miesto konania: Bratislava, sídlo NJF  

Dátum konania: 5. 2. 2025  

 
Prítomní: Ing. Ladislav Éhn, prof. Ing. Vladimír Slugeň, DrSc., Ing. Juraj Homola, Ing. Ľubomír Kuchta, 

Ing. Ján Petrovič, PhD., Ing. Ján Timuľák, CSc., Ing. Marián Vrtoch  
 

Prizvaní: Ing. Peter Neštický, Ing. Ivan Horváth, Ing. Miroslav Kövér 

 
                

Program: 
 
1. Otvorenie 

2. Aktuálny priebeh SEA procesu strategického dokumentu s celoštátnym dosahom (SDsCD) 

„Vnútroštátny program nakladania s VJP a RAO v SR“ 

3. Prerokovanie pripomienok zaslaných z MŽP SR v rámci SEA procesu VP 

4. Predloženie RS NJF žiadosť Regionálneho združenia miest a obcí okresov Zvolen, Detva a Krupina 

(R-ZMO) o zabezpečenie zákonnosti procesu posudzovania vplyvov na životné prostredie – 

strategický dokument „Vnútroštátny program nakladania s VJP a RAO v SR“ 

5. Rôzne 

 

 

K bodu 1: 
Predseda RS NJF na úvod informoval členov RS NJF, že zvolané rokovanie RS NJF je za účelom 

prerokovania SEA procesu SDsCD VP.  
 

 

K bodu 2: 
Predseda RS NJF uviedol, že po verejnom prerokovaní Správy o hodnotení SDsCD boli medializované 

informácie, ktoré sa týkali SEA procesu VP. Z toho dôvodu RS NJF vníma potrebu vysvetliť postoj za 
NJF k danej problematike a poskytne súčinnosť rezortnému orgánu v SEA procese VP, ktorým je MH SR.  

 
 

K bodu 3: 

V rámci prebiehajúceho cezhraničného procesu posudzovania vplyvu na životné prostredie (SEA) SDsCD 
VP boli zaslané na MŽP SR otázky a podnety k Správe o hodnotení a k strategickému dokumentu , ktoré 

následne MŽP SR zaslalo spolu s vyjadreniami slovenských účastníkov SEA procesu na NJF. RS NJF 
vypracovala prehľadný sumár vyjadrení, pripomienok a otázok a priradila zodpovedné organizácie 

k jednotlivým vyjadreniam a otázkam a uložila riaditeľovi NJF zaslať žiadosť o vypracovanie odpovedí 

na predmetné vyjadrenia a otázky dotknutým organizáciám. Zároveň bude potrebné požiadať MŽP SR 
o odklad termínu zaslania vypracovaných odpovedí, nakoľko vyjadrenia a otázky sa netýkajú len NJF. 

 
 

K bodu 4: 
Ing. Neštický informoval RS NJF, že dňa 29. 1. 2025 bola na NJF doručená žiadosť od Regionálneho 

združenia miest a obcí okresov Zvolen, Detva a Krupina (R-ZMO) o zabezpečenie zákonnosti procesu 

posudzovania vplyvov na životné prostredie – strategický dokument „Vnútroštátny program nakladania 
s vyhoretým jadrovým palivom a rádioaktívnymi odpadmi v Slovenskej republike“. V uvedenej žiadosti 

radu R-ZMO znepokojuje z opomenutia dotknutých obcí a verejnosti na území okresu Detva – Hriňová, 
Detvianska Huta, Látky, v procese posudzovania strategického dokumentu. (Bolo zistené, že rovnaký 

list bol zaslaný aj na MŽP SR a na MH SR). 

 
Z hľadiska postupu bude predmetný list začlenený ako súčasť agendy SEA procesu a vlastné vyjadrenia, 

ako aj požiadavky budú zapracované do sumáru vyjadrení, pripomienok a otázok (viď. bod 3) a v tomto 
sumáre budú zapracované tiež jednotlivé reakcie zo strany obstarávateľa (NJF) resp. rezortného orgánu 
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(MH SR) tak, aby mohli byť zakomponované do prípravy a vypracovania záverečného stanoviska MŽP 

SR.  

 
K samotnej povahe veci RS NJF vyjadrila názor, že v prípade vytypovaných piatich potenciálnych lokalít, 

ktoré boli už aj spomenuté v strategickom dokumente „Stratégia záverečnej časti jadrovej energetiky, 
ktorá bola schválená uznesením vlády  č. 328  z 21. mája 2008“ na základe záverečného stanoviska 

MŽP SR číslo 5131/2007-3.4/hp zo dňa 4. 2. 2008, sa nejedná o žiadne nové relevantné skutočnosti. 

Súčasne predkladaný SDsCD VP predmetnú informáciu týkajúc sa návrhu postupu vývoja HÚ v SR 
preberá, keďže sa jedná o aktualizáciu dokumentu z roku 2014 (ktorý bol vytvorený ako aktualizácia 

Stratégie ZČJE z roku 2008).  
 

Hoci nie je celkom zrejmé, či pri vyjadrení R-ZMO týkajúc sa zákonnosti súčasného SEA procesu boli 
brané na zreteľ významné súvislosti týkajúce sa histórie strategického dokumentu i histórie vývoja HÚ 

v SR, dostupné informácie i odborná náročnosť problematiky, RS NJF môže preukázať, že tak, ako je aj 

v samotnom strategickom dokumente a v dokumentoch SEA procesu uvedené, obstarávateľ a rezortný 
orgán sa od samotného začiatku, teda od koncipovania aktualizovaného dokumentu v roku 2019 a od 

momentu požiadavky voči MŽP SR o odbornú pomoc koncom 2022 majú záujem o transparentný, 
zákonný, spravodlivý a správny proces.   

 

Ďalší postup: 
Po zapracovaní reakcií na vyjadrenia a odpovedí na otázky do prehľadného sumáru na NJF sa uskutoční 

ich vzájomné odsúhlasenie v rámci RS NJF a následne rezortného orgánu a NJF pred ich odoslaním na 
MŽP SR. Ďalší postup by mal byť koordinovaný zo strany MŽP SR, v prípade potreby na základe 

vzájomnej konzultácie medzi MŽP SR a MH SR/NJF.       
 

 

 
Zapísal: Ing. Neštický                                               Schválil: Ing. Éhn 


